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PROTOKÓŁ NR XXIII/20 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 06 marca 2019 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył XXII sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 1040 dnia  

06. marca 2020 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B, powitał wszystkich 

radnych oraz gości.  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, iż na mocy przepisów ustawy o samorządzie powiatowym 

obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą 

prawną przetwarzania danych osobowych w postaci wizerunku jest art. 15 ust.1a ustawy o samorządzie 

powiatowym. Nagrania obrad Rady Powiatu udostępnianie są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej powiatu oraz w Biurze Rady Powiatu Grajewskiego. Klauzula informacyjna zamieszczona jest na 

tablicy przy wejściu do sali konferencyjnej. 

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14. radnych, co 

wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi quorum, pozwalające na obradowanie  

i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Tomasz Cebeliński. 

2. Barbara Ciszewska. 

3. Leszek Czyżewski. 

4. Grzegorz Gardocki. 

5. Sławomir Jan Ginel. 

6. Maria Gwiazdowska. 

7. Marek Kostrzewski. 

8. Andrzej Łajewski. 

9. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

10. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

11. Krzysztof Kazimierz Piekarski. 

12. Bolesław Ruszczyk. 

13. Alicja Rutkowska. 

14. Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

1. Mariusz Wojciechowski – sekretarz powiatu 

2. Maria Jasińska – skarbnik powiatu 

 

oraz zaproszeni goście: 

 

1. Krystyna Joczkowska  Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

2. Halina Mściwujewska  Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

3. Bożena Sokołowska  Zespół Szkół im. B. Podedwornego w Niećkowie 

4. Renata Dobrzycka  Zespół Szkół Nr 1 w Grajewie 

5. St. Bryg. Andrzej Jabłoński Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 
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6. Jan Połonowicz   Zarząd Dróg Powiatowych w Grajewie 

7. Ewa Odolecka   Dom Pomocy Społecznej w Grajewie 

8. Antoni Milewski    Starostwo Powiatowe w Grajewie 

9. Waldemar Brzozowski  Komenda Powiatowa Policji w Grajewie 

10. Jerzy J. Nikliński   Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Grajewie 

11. Marcin Bobrowski  Zespół Szkół Nr 2 im. 9 Pułku Strzelców Konnych w Grajewie 

12. Jolanta Jaśkowiak   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

13. Elżbieta Niklińska  Zakład Opiekuńczo-Leczniczy w Szczuczynie 

14. Bożenna Zakrzewska  Powiatowy Urząd Pracy w Grajewie 

15. Anna Maria Świderska  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie 

16. Jarosław Konopka  Zespół Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Grajewie 

17. Jarosław Kozikowski  Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Grajewie 

18. Sławomir Czmoch  Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

19. Krystyna Łepkowska  Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

20. Ewa Sikorska   Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

21. Hanna Wielgat   Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

22. Sebastian Wysocki  Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

23. Aneta Szulc   Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

24. Małgorzata Zdanewicz  Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

25. Elżbieta Karwowska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

26. Maciej Bednarko   Urząd Miasta Grajewo 

27. Waldemar Remfeld   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

28. Bogdan Chorosz   Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie 

29. Krzysztof Milewski  Urząd Gminy Radziłów 

30. Ireneusz Gliniecki  Urząd Miejski w Rajgrodzie 

31. Zdzisława Choynowska  Zespół Szkół im. ks. Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie 

 

 

Po otwarciu obrad, przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad – odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu Powiatu  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg powiatowych. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

organizacji kształcenia uczniów w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych,  

b) w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020, 

c) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu grajewskiego na lata 2020 – 2023, 

d) w sprawie określenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

7. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 



3 
 

8. Zamknięcie sesji.    

 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego 

jednogłośnie, 14 głosami „za”, przyjęła protokół z XXI sesji. 

Kolejnym punktem porządku obrad była: 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY POWIATU  

I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Głos zabrał starosta W. Remfeld, który przedstawił zebranym sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu i pracy Zarządu Powiatu w okresie między 29.01.2020 r. a 06.03.2020 r. 

Pytań do starosty nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

INFORMACJA O ZIMOWYM UTRZYMANIU DRÓG POWIATOWYCH. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Grajewie J. Połonowicz, który przedstawił zebranym informację na temat zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2019/2020. 

Pytań dyrektora J. Połonowicza nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki przeszedł do realizacji następnego punktu porządku obrad. 

 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na organizacji kształcenia uczniów w zakresie teoretycznych 

przedmiotów zawodowych. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, Polityki 

Społecznej i Gospodarczej B. Ruszczyka o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący B. Ruszczyk poinformował, iż Komisja Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał skierowane na dzisiejszą sesję Rady Powiatu. 

Salę obrad opuściła radna A. Rutkowska. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią naczelnik Wydziału Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Grajewie J. Jaśkowiak i przedstawienie zebranym projektu 

przedmiotowej uchwały. 

Pytań do pani J. Jaśkowiak nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadania publicznego polegającego na organizacji kształcenia 

uczniów w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria 

Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

Nieobecni: (4) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Krukowski, Alicja Rutkowska. 

 

Uchwała Nr XXIII/123/20 w sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na organizacji kształcenia uczniów w zakresie teoretycznych przedmiotów 

zawodowych stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 

grajewskiego na rok 2020. 

Na salę wróciła radna A. Rutkowska. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią skarbnik M. Jasińską, która 

przedstawiła zebranym projekt przedmiotowej uchwały. 

Pytań do pani skarbnik nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria 

Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz 

Wieczorek. 

Nieobecni: (3) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Krukowski. 

 

Uchwała Nr XXIII/124/20 w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020 stanowi 

Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu grajewskiego na lata 2020 – 2023. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie zebranym projektu powyższej 

uchwały panią skarbnik M. Jasińską. 

Pytań do pani skarbnik nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu grajewskiego na lata 2020 – 2023? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria 

Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz 

Wieczorek. 

Nieobecni: (3) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Krukowski. 

 

Uchwała Nr XXIII/125/20 w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu grajewskiego 

na lata 2020 – 2023 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie określenia w zakresie zadań 

własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie zebranym projektu powyższej 

uchwały kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie panią A. M. Świderską. 

Pytań do pani A.M. Świderskiej nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

określenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych? 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria 

Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz 

Wieczorek. 

Nieobecni: (3) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Krukowski. 

 

Uchwała Nr XXIII/126/20 w sprawie określenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych stanowi Załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie projektu przedmiotowej 

uchwały panią E. Karwowską, naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii w Starostwie Powiatowym  

w Grajewie. Dodatkowych wyjaśnień udzielił starosta W. Remfeld. 

Pytań do pani E. Karwowskiej i starosty nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości? 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Cebeliński, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek 

Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz 

Wieczorek. 

Nieobecni: (3) 

Ewelina Ajdyn, Jadwiga Jolanta Budzińska, Tomasz Krukowski. 

Brak głosu: (1) 

Barbara Ciszewska. 

 

Uchwała Nr XXII/120/20 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi Załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld zwrócił się o przedstawienie aktualnej sytuacji, w związku z podejrzeniem 

wystąpienia zarażenia koronawirusem na terenie powiatu grajewskiego, do Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Grajewie pana J.J. Niklińskiego oraz do dyrektora Szpitala Ogólnego w Grajewie  

S. Wysockiego. 

Jako pierwszy głos zabrał pan J.J. Nikliński. Poinformował zebranych, iż kilka dni temu został 

zgłoszony przypadek dwóch osób ze Szczuczyna, które jechały autokarem z Niemiec do Polski z pacjentem 

zerowym, u którego stwierdzono koronawirusa. Zaznaczył, że wszyscy pasażerowie tego autobusu są narażeni 

na zakażenie koronawirusem, stąd decyzja pana inspektora o poddaniu tych osób kwarantannie w grajewskim 

szpitalu na Oddziale Obserwacyjno-Zakaźnym. Pacjenci zostali zdiagnozowani, po przeprowadzonych 

badaniach, w dniu dzisiejszym stwierdzono, że mają ujemny wynik na występowanie białka koronawirusa. 

Ujemny wynik nie oznacza, że te osoby są zdrowe. Przebieg epidemiologiczny zdarzenia, stan zdrowia chorych 

oraz uzyskany wynik badania mogą sugerować, że pacjenci są zdrowi, jednak dla zachowania zasad 

epidemiologicznych pacjenci będą przebywać na kwarantannie domowej jeszcze przez 14 dni od wystąpienia 

zdarzenia kontaktowego. 

Pytań do pana J.J. Niklińskiego nie było. 

Następnie głos zabrał dyrektor S. Wysocki, który poinformował zebranych, jak ogólnie szpital jest 

przygotowany na ewentualną zwiększoną liczbę pacjentów z podejrzeniem zakażenia koronawirusem. 

Wstrzymane zostały przyjęcia na Oddział Obserwacyjno-Zakaźny. Aktualnie dostępne są 24 łóżka plus 

zabezpieczono dodatkowych 20 łóżek w razie zwiększonego zapotrzebowania. Zostały przeprowadzone 

wewnętrzne szkolenia pokazujące schemat postępowania z pacjentem potencjalnie zakażonym koronawirusem. 

Stan ogólny dwóch osób ze Szczuczyna, pozostających na obserwacji, jest dobry.  

Dyrektor poinformował, iż w dniu 05.03.2020 r. szpital otrzymał sprzęt jednorazowego użytku typu: 

maski, fartuchy, gogle. Szpital otrzyma również dofinansowanie w wysokości 500 tys. zł na sprzęt jednorazowego 

użytku oraz na sprzęt niezbędny do funkcjonowania Oddziału Obserwacyjno-Zakaźnego. 
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Czekamy na te środki i obserwujemy sytuację, aktualnie, aż do odwołania, obowiązuje zakaz odwiedzin 

w szpitalu – zakończył dyrektor S. Wysocki. 

Starosta W. Remfeld złożył podziękowania pracownikom szpitala, dyrektorowi S. Wysockiemu oraz 

inspektorowi J.J. Niklińskiemu za sprawną organizację i efektywne działania. 

 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował zebranych, iż wpłynęły dwa pisma: jedno od 

Ogólnopolskiego Związku Pielęgniarek i Położnych skierowane do starosty oraz drugie, od pięciu związków 

zawodowych działających przy Szpitalu Ogólnym im. dr Witolda Ginela w Grajewie, które zostało przekazane 

droga mailową wszystkim radnym.  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu starostę W. Remfelda i ustosunkowanie się wobec obu tych 

dokumentów. 

Starosta W. Remfeld powitał przedstawicieli związków zawodowych obecnych na sali obrad  

i podziękował im za przybycie. Stwierdził, że dyskusja na temat poruszanych w obu pismach problemów nie może 

odbyć się dzisiaj. Ilość poruszanych zagadnień, liczba pytań, jest bardzo duża i o dużej wadze. W  kontekście 

zdarzeń, które miały miejsce w tym tygodniu, pan dyrektor nie miał czasu na ustosunkowanie się wobec 

postawionych zarzutów. Potrzebne jest szersze gremium, obecność przedstawicieli Narodowego Funduszu 

Zdrowia, aby punkt po punkcie przeanalizować oba pisma. Dodał, że planowane jest zwołanie posiedzenia 

Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej poświecone sytuacji nie tylko w Szpitalu Ogólnym, ale także 

sytuacji Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie.  

Następnie głos zabrał dyrektor S. Wysocki, poinformował, że musi mieć czas na przygotowanie się do 

odpowiedzi na wszystkie postawione mu zarzuty, stąd prośba o przełożenie tej dyskusji. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu pani K. Łepkowskiej, przewodniczącej Związku 

Zawodowego Pielęgniarek i Położnych. Pani K. Łepkowska poinformowała zebranych, że już kilkakrotnie były 

przeprowadzane rozmowy z panem dyrektorem, bez żadnego skutku, stąd efekt w postaci zwrócenia się do 

radnych powiatu.  

Oczekujemy, że dzisiaj zostanie podany konkretny termin, kiedy pan dyrektor odpowie na sformułowane 

w pismach pytania, zarzuty i żądania. Nie będziemy czekać w nieskończoność  – podkreśliła pani K. Łepkowska. 

Następnie przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu pani A. Szulc, wiceprzewodniczącej Związku 

Zawodowego Pielęgniarek i Położnych.  

Pani A. Szulc oznajmiła, iż wspomniane zostało, że zostanie przeprowadzona kontrola z NFZ. Jeżeli 

taka kontrola wykaże nieprawidłowości, Szpital Ogólny będzie miał obowiązek zwrócenia pieniędzy, żadna ze 

stron na tym nie zyska. Ta kontrola nie pomoże, a wręcz zaszkodzi - stwierdziła.  

Dodała, że związek wystąpił do Ministerstwa Zdrowia o przeprowadzenie kontroli w Szpitalu Ogólnym  

w Grajewie. Poruszyła kwestię 180 tys. zł należnych, jej zdaniem, pielęgniarkom. Zaznaczyła, że wszystkie 

szczegóły dot. tej kwestii zawarte zostały w piśmie skierowanym do starosty grajewskiego.  

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld wyjaśnił, że pani Szulc źle go zrozumiała, chodziło o zorganizowanie posiedzenia 

Komisji z udziałem przedstawicieli NFZ, a nie o przeprowadzenie kontroli przez NFZ. Zwrócił się do 

przewodniczącego z wnioskiem o zakończenie niniejszej dyskusji. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu dyrektorowi S. Wysockiemu. 

Dyrektor S. Wysocki podkreślił, że nieprawdą jest jakoby nie wziął należnych pielęgniarkom pieniędzy, 

ani że z pielęgniarkami nie rozmawiał. Takie rozmowy były, termin kolejnego spotkania ze związkami został 

ustalony na 18. marca br. Zaznaczył, że rozmowy z paniami pielęgniarkami nie miały charaktery merytorycznego, 

sprowadzały się głownie do artykułowania żądań przez stronę związkową. 
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Przewodniczący G. Gardocki podsumował dyskusję – zebrani zapoznali się wstępnie ze stanowiskiem 

pana dyrektora, swoją opinię przedstawiły związki zawodowe. Podkreślił, że zależy mu na tym, aby dyskusja 

miała charakter merytoryczny i nie dominowały w niej emocje; aby bazowano na faktach i na tym, co się 

rzeczywiście dzieje. Poinformował, że został ustalony wstępny termin posiedzenia Komisji (w jej skład wchodzą 

wszyscy radni), które odbędzie się zapewne między 16. a 20. marca br., o wszelkich szczegółach związki zostaną 

poinformowane. 

 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany, przewodniczący G. Gardocki zamknął obrady  

XXIII sesji Rady Powiatu Grajewskiego VI kadencji. 

     
   
 
 
 
 
  Protokołowała                                                                               Przewodniczący  

Rady Powiatu Grajewskiego 

            .......................................                                                               ............................................... 

           Joanna B. Ramotowska                                                                          Grzegorz Gardocki 
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